
Αρσενικά Ουσιαστικά σε -ης

Σήμερα θα ασχοληθούμε με τα αρσενικά (o) ουσιαστικά

(πρόσωπα,ζώα, πράγματα) που τελειώνουν σε –ης

Σκέψου λοιπόν ένα αρσενικό ουσιαστικό που 

να τελειώνει σε -ης;

Δηλαδή: ο ______ ής

ο _______ής

ο _______ης

μαθητ

αθλητ

Βασίλ



Μπορείς να εντοπίσεις στο ποίημα που διαβάσαμε πριν 

αρσενικά ουσιαστικά σε –ης 

ο νοικοκύρης     ο κλέφτης



Αρσενικά Ουσιαστικά σε -ης

Πάμε να μεταφέρουμε τα πιο κάτω ουσιαστικά 

στον πληθυντικό αριθμό! 

ο  τραγουδιστής οι  τραγουδιστές



ο  αθλητής οι  αθλητές

ο  ναύτης οι  ναύτες



ο  μπογιατζής οι  μπογιατζήδες

Πρόσεξες το -ηδες;

Για σκέψου και αυτό…

ο  μανάβης οι  μανάβηδες



ο  φούρναρης οι  φουρνάρηδες

Ορισμένα αρσενικά ουσιαστικά σε –ης σχηματίζουν τον 

πληθυντικό με την κατάληξη 

-ήδες



Ποια ονόματα αγοριών είναι αρσενικά 
ουσιαστικά σε –ης;

ο  Αντώνης ο  Λευτέρης

ο  Δημήτρης ο  Βασίλης

ο  Παναγιώτης

Για σκέψου ακόμα λίγο…

ο  Μιχάλης



Μπράβο! Ας θυμηθούμε τώρα μερικά αρσενικά

ουσιαστικά σε –ης που σκεφτήκαμε  σήμερα. 

ο  τραγουδιστής

ο  μπογιατζής

ο  αθλητής

ο  ναύτης

ο  φούρναρης

ο  Λευτέρης

ο  Δημήτρης

ο  Παναγιώτης

Τι παρατηρείς;

Κάποια ουσιαστικά αρχίζουν με κεφαλαίο 

και κάποια με μικρό γράμμα…



ο  τραγουδιστής

ο  μπογιατζής

ο  αθλητής

ο  ναύτης

ο  φούρναρης

ο  Αντώνης

ο  Λευτέρης

ο  Δημήτρης

ο  Βασίλης

ο  Παναγιώτης

Αρχίζουν με κεφαλαίο!Αρχίζουν με μικρό!



ο  τραγουδιστής

ο  μπογιατζής

ο  αθλητής

ο  ναύτης

ο  φούρναρης

ο  Αντώνης

ο  Λευτέρης

ο  Δημήτρης

ο  Βασίλης

ο  Παναγιώτης

Κύρια ουσιαστικά 
(ονόματα)

Κοινά ουσιαστικά

Οι δύο αυτές ομάδες έχουν και όνομα!



Τώρα που έμαθες καλά τα αρσενικά ουσιαστικά σε –ης, 

άνοιξε το βιβλίο σου στη σελ. 22 για να εργαστείς στην 

άσκηση 7.



Ποιος;

Ποιου;

Ποιον;

Πώς τον φωνάζω;

Ποιοι;

Ποιων;

Ποιους;

Πώς τους φωνάζω;

Μην ξεχνάς τις βοηθητικές ερωτησούλες για να 

συμπληρώσεις σωστά την κλίση των 

ουσιαστικών…



Έλεγξε τώρα τις απαντήσεις σου:

κλέφτης

κλέφτη

κλέφτες

ποιητή

ποιητή

ποιητές

ποιητών

ποιητές

νοικοκύρη

νοικοκύρη

νοικοκύρηδες

νοικοκύρηδες

Θυμάσαι την κατάληξη –ήδες;



Μπράβο!!
Σίγουρα έμαθες να κλίνεις

τα αρσενικά ουσιαστικά σε -ης!


